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Datum: 20.12.2021 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
 ki je potekala v ČETRTEK, 16. 12. 2021,  

V VŠD pri OŠ Lovrenc na Pohorju, z začetkom ob 18. uri. 
 

 
PRISOTNOST: 
  
- Župan:  
Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 
- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  
Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Bojan Kurnik - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Alenka Deutsch - SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA,  
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO, 
Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, 
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI.  
 
- Odsotni (opravičeni): 
Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI.  
 
- Ostali prisotni:  
OU: Simona Grobelnik, Nataša Novak Petelin, Sabina Ovčar.  
 
Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 
"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 
zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 
Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 
 
  
AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  
 
UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih deset članov od skupno 
dvanajstih. Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 

http://www.lovrenc.si/
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člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 
 
AD 2) Obravnava in sprejem zapisnika 17. redne seje OS z dne 09. 09. 2021 in pregled 
realizacije sklepov 
 
Predsedujoči je dal v razpravo skrajšan zapisnik 17. redne seje OS z dne 09.09.2021. 
 
Ker pripomb s strani članov OS ni bilo, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 1:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 18. redni seji, dne 16.12.2021, sprejme 
skrajšan zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne 
09.09.2021. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 1 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 3) Potrditev dnevnega reda 18. redne seje 
 
Predsedujoči je ugotovil, da pri točki predlaganega dnevnega reda ni prijavljenih k razpravi, zato je v 
potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem skrajšanega zapisnika 17. redne seje OS z dne 09.09.2021 in pregled 

realizacije sklepov 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 18. redne seje OS 
4. Pravilnik o protokolarnih obveznostih pri izvedbi jubilejnih porok v Občini Lovrenc na Pohorju  
5. Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Lovrenc na 

Pohorju za leto 2022  
6. Sklep o potrditvi cenika storitev na pokopališčih v Občini Lovrenc na Pohorju  
7. Informacije župana 
8. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta 

 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 2 je bil soglasno sprejet. 
 
 
 

https://www.selnica.si/wp-content/uploads/2019/04/Pravilnik-o-protokolarnih-obveznostih-pri-izvedbi-jubilejnih-porok-v-Ob%C4%8Dini-Selnica-ob-Dravi.pdf


 
OBČINA LOVRENC NA POHORJU 

OBČINSKI SVET 
Spodnji trg 8, 2344 Lovrenc na Pohorju 

Tel.: 02 – 63 00 550; Fax: 02 – 63 00 560; e-mail:obcina@lovrenc.si – spletna stran: lovrenc.si 
 

 

AD 4) Pravilnik o protokolarnih obveznostih pri izvedbi jubilejnih porok v Občini Lovrenc na 
Pohorju  
 
Predsedujoči je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije, ga. Sanji Miljuš Herman.  
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je komisija na svoji zadnji seji, obravnavala Pravilnik o 
protokolarnih obveznostih pri izvedbi jubilejnih porok v Občini Lovrenc na Pohorju, podala nekaj manjših 
dopolnitev, ki so v gradivu upoštevane, ga soglasno potrdila ter predlaga OS, da ga sprejme. 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Nataši Novak Petelin, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Po kratki razpravi oz. podanih komentarjih članov OS je 
predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 3: 
Na podlagi 40. člena Družinskega zakonika (Uradni list RS, št. 15/17 in 21/18 – ZNOrg, 
22/19, 67/19-ZMatR-C in 200/20-ZOOMTVI), 19. člena Pravilnika o sklepanju zakonske 
zveze in ponovitvi slovesnosti ob jubileju sklenitve zakonske zveze (Uradni list RS, št. 66/17 
in 74/21), 21. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno 
prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – 
ZSPDSLS-1 in 30/18, 61/20-ZIUZEOP-A IN 80/20-ZIUOOPE) in 5. člena Statuta Občine 
Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/2017-UPB) je Občinski svet Lovrenc na Pohorju, na svoji 
18. redni seji, dne 16.12.2021 sprejel Pravilnik o protokolarnih obveznostih pri izvedbi 
jubilejnih porok v Občini Lovrenc na Pohorju. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 3 je bil sprejet. 
 
 
AD 5) Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v 
Občini Lovrenc na Pohorju za leto 2022  
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Sabini Ovčar, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ga. Deutsch je zastavila vprašanje ali se točka oz. znesek 
nadomestilo povečuje, na kar je ga. Ovčar odgovorila, da ne oz. ostaja nespremenjeno v primerjavi z 
letošnjim letom.  
 
Ker ni bilo več prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 4:  
Na podlagi 13. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 32/2018) in Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 21/2019) 
ter Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 59/17) je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 18. redni seji, dne 16.12.2021, sprejel 
sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini 
Lovrenc na Pohorju, ki za leto 2022 znaša 0,000323 EUR za m2 zazidanega in nezazidanega 
stavbnega zemljišča. 
 

https://www.selnica.si/wp-content/uploads/2019/04/Pravilnik-o-protokolarnih-obveznostih-pri-izvedbi-jubilejnih-porok-v-Ob%C4%8Dini-Selnica-ob-Dravi.pdf
https://www.selnica.si/wp-content/uploads/2019/04/Pravilnik-o-protokolarnih-obveznostih-pri-izvedbi-jubilejnih-porok-v-Ob%C4%8Dini-Selnica-ob-Dravi.pdf
https://www.selnica.si/wp-content/uploads/2019/04/Pravilnik-o-protokolarnih-obveznostih-pri-izvedbi-jubilejnih-porok-v-Ob%C4%8Dini-Selnica-ob-Dravi.pdf
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Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 4 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 6) Sklep o potrditvi cenika storitev na pokopališčih v Občini Lovrenc na Pohorju 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki, ga. Sabini Ovčar, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ga. Deutsch je zastavila vprašanje o dosedanjih cenah. Ga. 
Ovčar je povedala, da ostaja cena grobnine nespremenjenega, medtem ko se cena najema mrliške  
vežice malenkost poveča (iz 45 EUR/dan na 50 EUR/dan).  
 
Ker ni bilo več prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 5: 
Na podlagi Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno 
besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 
61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 4. člena Zakona o pogrebni in pokopališki 
dejavnosti (Uradni list RS, št. 62/16), in 28. člena Odloka o pokopališkem redu v Občini 
Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 5/2021, v nadaljevanju Odlok) ter 
Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 59/17) je Občinski 
svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 18. redni seji, dne 16.12.2021, sprejel Sklep o 
potrditvi Cenika storitev na pokopališčih v Občini Lovrenc na Pohorju. 
 
Navzočih je 10 članov sveta.  
ZA je glasovalo 10 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 5 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 7) Informacije župana 
 
CELOSTNA REKONSTRUKCIJA TRŠKEGA JEDRA  
Leto 2021 je bilo pri nas vsekakor zaznamovano s prvo etapo obnove državne ceste skozi trško jedro, s 
katero smo Lovrenčani živeli že vse od jeseni 2020. V sklopu te zagotovo najobsežnejše in najzahtevnejše 
investicije lanskega in letošnjega leta, se je hkrati s cesto popolnoma na novo urejala tudi vsa 
gospodarska javna infrastruktura - izgradnja vodovoda, fekalne in meteorne kanalizacije, telekomunikacij 
(Telekom in Telemach), kabliranje elektrike (Elektro), javna razsvetljava, kamnite zložbe, pločniki, 
prehodi, avtobusne postaje, dvignjeni prehodi, parkirišča in cestišče z ustrezno prometno signalizacijo. 
Skupna vrednost investicije je znašala dobre 3,5 mio EUR, občinski delež pa je skupno znašal dober 
milijon EUR. V tem času ste se krajani zaradi pogostih sprememb prometnega režima soočali s številnimi 
neprijetnostmi, zato se vam zahvaljujemo za vso strpnost in razumevanje. Izvedena investicija predstavlja 
dodatno vrednost in ponos za kraj ter vse občane, saj se s popolnoma obnovljeno cesto po sodobnih 
standardih zagotavlja prometna varnost vseh udeležencev v prometu, prav tako pa se lahko Lovrenčani s 
takšno investicijo pohvalimo vsem obiskovalcem in turistom, ki pridejo v Lovrenc. Žal razmere ne 
dopuščajo otvoritve ceste v živo, zato bomo na Občini poskrbeli za virtualno otvoritev, ki bo skozi 
posnetek investicijo celovito predstavila.  
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NADALJEVANJE REKONSTRUKCIJE DRŽAVNE CESTE  
Do Lovrenškega mostu 
Veliko naporov v letu 2021 je Občina vložila v pripravo projekta t.i. druge etape rekonstrukcije državne 
ceste - od Lovrenškega mostu do pričetka naselja Lovrenc. Projekt, ki ga je naročila Direkcijo RS za 
infrastrukturo na Ministrstvu za infrastrukturo in pripravil projektivni biro Andrejc d.o.o., je trenutno v 
zaključni fazi, recenzijo lahko pričakujemo januarja 2022. Največja sprememba poteka tega dela državne 
ceste bo potek ceste med cerkvijo in župniščem v Puščavi – cesta se bo namreč prestavila za župnišče, s 
čimer promet ne bo več potekal čez oster in nevaren ovinek, tako za vozila, kot tudi za pešce oz. 
obiskovalce cerkve. S takšno rešitvijo bomo omogočili razvoj gospodarstva v centru Lovrenca, saj bo 
omogočen izvoz večjih oz. daljših tovorov, pridobili pa bomo tudi ustrezen prostor med starim župniščem 
in cerkvijo v Puščavi, kjer se bo lahko brez nevarnosti bližine ceste izvajal romarski turizem ter 
obeleževanja cerkvenih praznikov, dogodkov in podobno. V projektu se ureja tudi pločnik vse od naselja 
Lovrenc pa do Puščavke cerkve, uredila se bodo avtobusna postajališča in najnevarnejši odseki (npr. ob 
avtobusnem postajališču na Ruti).   
Proti Pesku 
S projektiranjem smo pričeli na trasi državne ceste proti pesku. Direkcijo RS za infrastrukturo je že izbrala 
projektivni biro Trasa d.o.o., ki bo v prvi polovici prihodnjega leta pripravil projekt za rekonstrukcijo ceste 
od Hojnikove kapele do odcepa Dešnik. Predvidena je ustrezna sanacija državne ceste s potrebnimi 
nadgradnjami in končna preplastitev z asfaltom. Nadalje se načrtuje rekonstrukcija državne ceste do 
Peska v dolžini slabih 10 km, ki pa bo po zadnjih informacijah potekala po sklopih. Z obnovitvijo te 
državne infrastrukture bomo v prvi vrsti poskrbeli za svojo prometno varnost, bistveno pa bo takšna 
obnova vplivala na potencial gospodarskega razvoja, tudi na področju turizma oz. vključevanja v 
turistično destinacijo Pohorja in nastajajočega Regijskega parka Pohorje. 
 
REKONSTRUKCIJE CEST NA RDEČEM BREGU  
V mesecu oktobru so se zaključila dela v okviru sanacije LC Slepnica- Cigelnica - Štancer na delu od 
Kapusa do Homarjevih garaž ter JP Letališče Karničnik na odseku od Letališča do odcepa Koh na Rdečem 
Bregu. Sanaciji sta bili v dobršni meri sofinancirani iz naslova nepovratnih sredstev proračuna RS. 
Investicija 2590 m dolgega makadamskega odseka ter 200 m urejanja propustov na LC Slepnica- 
Cigelnica - Štancer na delu od Kapusa do Homarjevih garaž je znašala dobrih 320.000 EUR, obnova 700 
m dolgega asfaltnega odseka od Letališča do odcepa Koh pa dobrih 186.000 EUR. Kljub pridobitvi 
nepovratnih sredstev iz proračuna RS  je občina iz lastnih sredstev občinskega proračuna za izvedbo 
projekta LC Slepnica- Cigelnica – Štancer zagotovila dobrih 65.000 EUR, za asfaltni odsek od Letališča do 
odcepa Koh pa dobrih 40.000 EUR. V okviru sanacije ceste od Kapusa do Homerjevih garaž se je izvedla 
rekonstrukcija makadamske ceste ter sanirali prepusti, s katerimi se je zagotovilo primerno 
odvodnjavanje. V sodelovanju z lastniki gozdov se je uredilo tudi odvodnjavanje iz gozdnih vlak. V okviru 
sanacije ceste od Letališča do odcepa Koh se je izvedlo asfaltiranje, sanirali in uredili so se prepusti in 
usadi ob cesti ter izvedlo primerno odvodnjavanje, ki bo v bodoče preprečilo uničevanje ceste zaradi 
morebitnih vremenskih neprilik. 
 
REKONSTRUKCIJA MOSTU ČEZ RADOLJNO  
Nujna rekonstrukcija mostu čez Radoljno pri Faku je še vedno v polnem teku. Načrtovano časovnico nam 
je žal prekrižalo vreme, saj so pogoste padavine ovirale delo, povzročale škodo in dodatne stroške. Takoj 
ko smo »prišli iz vode« in izvedli betonsko ploščo, nam je vreme prineslo še nizke temperature in sneg, 
zato je bil izvajalec primoran prilagoditi tehnologijo dela, vseskozi pa mu z nadzorom in projektantom 
nudimo popolno podporo, v primeru težav iščemo rešitve in se sproti prilagajamo. Projekt bo tako 
zaključen v naslednjem letu, takoj ko bodo vremenske razmere to dopuščale, prevoznost pa je na varen 
način že zagotovljena. Ker je neurje, ki je uničilo most, pretrgalo tudi vodovodne povezave na tem 
področju, smo hkrati z omenjeno investicijo sanirali tudi te povezave. V sklopu investicijskega vzdrževanja 
se je na območju porušenega mostu na Srparski ulici ponovno vzpostavila nova linija vodovoda, ki bo 
prebivalcem zaselka na Kumnu zagotavljala varno in zdravstveno ustrezno pitno vodo. Pričakujemo, da 
bo nova linija izgrajena še ta mesec. Ocenjena vrednot investicije je 11.000 EUR. Za potrebe zaselka hiš 
na Kumnu 45 a in 45 b pa smo že izgradili novo linijo sekundarnega vodovoda, ki poteka po popolnoma 
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novi trasi. Stara linija vodovoda je bila namreč zaradi neurja v zelo slabem stanju ter izpostavljena 
dodatnim vremenskim pojavom (zmrzali), zato je bila najbolj optimalna rešitev vzpostavitev nove trase. 
Vrednost investicije je znašala 7.000 EUR. 
 
REKONSTRUKCIJA CVETLIČNE ULICE  
Zaključili smo z rekonstrukcijo občinske ceste Cvetlična ulica, ki je bila ena izmed zadnjih makadamskih 
ulic v centru naselja Lovrenc. V okviru investicije, vredne skoraj 140.000 EUR, se je izvedlo 
odvodnjavanje meteornih voda preko zadrževalnika, javna razsvetljava, ureditev podpornih zidov, 
asfaltiranje, izvedli oz. pripravili pa so se tudi priključki do parcelnih meja v primeru pozidave praznih 
parcel. 
 
REKONSTRUKCIJA ZADRUŽNE IN LOVSKE POTI 
Izvedlo se je javno naročilo za izvajalca dveh občinskih cest: Zadružne poti in Lovske poti, za vsak sklop 
je bilo najugodnejše podjetje Komunala Slovenske gorice d.o.o., in sicer s ponudbo za Zadružno pot v 
vrednosti slabih 180.000 EUR in za Lovsko pot v vrednosti slabih 100.000 EUR. V sklopu rekonstrukcije se 
bo izvedlo ustrezno odvodnjavanje, ureditev ustreznih priključkov poti in uvozov, priključek na državno 
cesto, izogibališče pri Petrolu, umestitev ekoloških otokov, ureditev prostora pred kapelico na Lovski poti, 
podporni zidovi, kjer so potrebni, ter zaključek z asfaltiranjem obeh cest. Projekta se bosta pričela v 
naslednjem letu, takoj ko bodo to dopuščale vremenske razmere.   
 
POMEMBNEJŠE INVESTICIJE IN VZDRŽEVALNA DELA NA PODROČJU VODOVODA  
Poleg investicije v nov vodovodno linijo v trškem jedru, Občina nadaljuje z izgradnjo vodovodnega 
omrežja v naseljih, kjer se gospodarska javna služba oskrbe s pitno vodo še ne izvaja. Tako se je v letu 
2021 izgradila 700 m dolga linija sekundarnega vodovodnega omrežja do zaselka domačij Mušič in Pečko 
na Rdečem Bregu. Prav tako so se iz proračuna namenila sredstva za sofinanciranje vodovodov na Ruti 
(gre za II. fazo vodovoda), kjer so le ti bili od mesta priključitve na javno vodovodno omrežje oddaljeni 
več kot 50 metrov.  
 
OBUDITEV BRODA ČEZ DRAVO TER PROJKETNA NALOGA KOLESRASKE POTI OB DRAVI 
V lanskem letu smo na pobudo predstavnikov Turističnega društva v upravljanje prevzeli območje ob reki 
Dravi na Ruti, kjer je pred zgraditvijo mostu potnike preko reke prevažal brod. V letošnjem letu smo 
nadaljevali z aktivnostmi, ki bodo pripomogle k še večji prepoznavnosti tega načina prečkanja Drave ter v 
sodelovanju z Zavodom RS za varstvo kulturne dediščine poskušali doseči registrirati tehnično kulturno 
dediščino na tem področju. Ob Dravi na tem območju naše Občine najdemo tudi nekaj utrdb v okviru 
Rupnikove linije, ki bi omenjeno zgodbo lahko le še nadgradila. Ravno danes pa smo prejeli tudi 
projektno nalogo za izdelavo DGD in PZI za ureditev Dravske kolesarske povezave D3 v Občini Lovrenc na 
Pohorju, ki jo je pripravilo Ministrstvo za infrastrukturo oz. Direkcija RS za infrastrukturo. To je za 
ureditev tega dela naše občine zelo pomembna novica in hkrati upanje, da se uredi še zadnji deli 
omenjene kolesarske poti, ki v cca 5 km poteka pri nas.  
 
PARTICIPATIVNI PRORAČUN »PO MAJE BI ŠLO« 
V mesecu novembru smo uspešno zaključili dvoletni projekt participativnega proračuna »PO MAJE BI 
ŠLO« za leti 2021 in 2022. V lanskem letu smo uspešno zaključili prvi cikel, v katerem ste občani podali 
kar 34 predlogov. Na glasovanje se je kasneje uvrstilo 21 predlogov, izglasovanih pa je bilo 18 predlogov 
v skupni vrednosti 99.900 EUR. V letu 2021 smo s preostankom sredstev iz prvega cikla izvedli drugi cikel 
participativnega proračuna. Do roka za oddajo predlogov je prispelo 22 predlogov, 13 se jih je uvrstilo na 
glasovanje. Izglasovanih je bilo 9 predlogov v skupni vrednosti 39.600 EUR. V letu 2021 smo načrtovali 
izvedbo enajstih izglasovanih projektov. Zaključili smo jih sedem, pri štirih pa se izvedba nadaljuje v leto 
2021, saj je bilo potrebno za njihovo izvedbo več aktivnosti, od projektantskih rešitev, do soglasij, v 
nekaterih primerih tudi služnosti. Vsekakor se Občina zavezuje, da bo v letu 2022 realizirala vse 
izglasovane projekte.   
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OBČINA LOVRENC NA POHORJU PRISTOPA K IZDELAVI STRATEGIJE  RAZVOJA OBČINE  
Občina Lovrenc na Pohorju pristopa konec leta 2021 k pripravi dokumenta Strategija razvoja občine 
Lovrenc na Pohorju, ki bo razvojni načrt občine za obdobje naslednjih osem let (2022 – 2032).  
Dokument imenujemo razvojni program in je temeljni programski dokument na občinski ravni, ki 
opredeljuje prednosti občine in določa razvojne prioritete, ukrepe in projekte za naslednje desetletje. 
Strategija razvoja bo izhajala iz dosedanjih prioritet, ki jih je Občina prepoznala kot prednostna področja, 
s tem da bodo te prioritete povezane tako, da bodo v izvajanje vključeni občani in da bodo različni cilji 
povezani v trajnostno razvojno smer občine Lovrenc na Pohorju.  Strategija bo udejanjila vizijo občine, ki 
temelji na vrednotah zdravja in  blaginje življenja za vse generacije. Vključena bodo področje kmetijstvo, 
trajnostjo gospodarstvo, turizem, voda in komunala, narava in gozd, izobraževanje, kultura, promet, zrak, 
telekomunikacije, odpadki, energetika, šport in varnost ter zdravje in starejši. Za izdelavo Strategije 
razvoja sta že oblikovani dve delovni  skupini, ki bosta sodelovali v procesu nastajanja dokumenta. Ožja 
delovna skupina bo sestavljena iz predstavnikov občinske uprave in izvajalca in bo pripravila ogrodje 
dokumenta, ki ga bo širša delovna skupina, ki jo bodo sestavljali predstavniki različnih zgoraj navedenih 
področij pregledali in dopolnili. Nato bo delovna verzija Strategije dostopna vsem občanom v pregled in 
posredovanje predlogov in dopolnitev. Če bodo razmere dopuščale, bo tudi javna predstavitev Strategije 
pred izdelavo zaključne verzije, ki bo maja 2022. Vljudno naprošamo vse, da se odzovete in prispevate 
svoje ideje in želje pri nastajanju dokumenta.  
 
ALERGIJSKI KAŽIPOT OBČINE LOVRENC NA POHORJU  
V letu 2021 smo v sodelovanju z interdisciplinarno inovacijsko ekipo s področja hortikulture, zdravstva in 
dendroloških značilnosti občine prejeli priznanje Štajerske gospodarske zbornice, v okviru letošnje 
podelitve priznanj za najboljše inovacije v Podravju 2021 in sicer za oblikovanje alergijskega kažipota. Le 
ta na pregleden način izpostavlja najpogostejše povzročitelje senenega nahoda oziroma alergijskega 
rinitisa ter navzkrižne alergije, v opisnem delu pa predstavlja še tipične simptome, preventivne ukrepe in 
načine zdravljenja v primeru diagnosticirane alergije na cvetni prah.  
Alergijski kažipot občine Lovrenc na Pohorju bo v letu 2022 zaživel v obliki info tabel na različnih lokacijah 
v naši občini, prav tako pa bo nameščen v e-obliki na portalu občine Lovrenc na Pohorju, kot primer 
dobre prakse vključujoče informacijske družbe.  V širšem smislu pa tudi kot pomemben del prizadevanja 
občine k vključitvi v mrežo »Zdravih mest.« 

 
NASLEDNJA SEJA 
Naslednja seja bo predvidoma konec meseca januarja.  
 
 
AD 8) Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je zastavila vprašanje glede optike oz. projekta Rune pri nas.  
 
Predsedujoči je pojasnil, da smo v zvezi s projektom Rune in njemu komplementarnim projektom Gošo 
sicer na vezi z operaterji, ki so predvideni za izvedbo. Glede na potrebe in sive lise glede pokritosti v naši 
občini tudi opozarjamo na nujnost izvedbe projektov, vendar konkretnejših informacij o dejanskih 
investicijah na tem področju nimamo.  
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je zastavila vprašanje glede sodelovanja Občine Lovrenc na Pohorju v okviru 
Partnerstva za Pohorje. Podala je pohvalo glede novoletne razsvetljave, obenem pa opozorila na ureditev 
oz. čiščenje pločnikov v zimskem času (problem premetavanja snega iz ceste na pločnik in obrazno ter 
poledenelost). Prav tako je prosila za informacijo v zvezi z dogajanjem v Odboru za praznične prireditve.  
 
Predsedujoči je v okviru Partnerstva za Pohorje pojasnil, da Občina ostaja aktivni partner, v okviru 
katerega želimo iztržiti čim več. Plan cest, ki je sicer del akcijskega načrta omenjenega partnerstva, sicer 
ne prinaša finančnih sredstev, smo pa v okviru celostne infrastrukturne opremljenosti Pohorja z drugimi 
partnerji in občinami, močnejši pogajalci. Partnerstvo sicer pokriva že kar širok spekter aktivnosti, od že 
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oblikovane turistične strategije (Destinacija Pohorje 365), do kolesarstva oz. ločeno sofinanciranja 
projekta Dravske kolesarske poti (prej omenjena projektna naloga končno tudi za našo Občino) ter 
aktivnosti na področju podjetništva (Invest Podravje). Kar se tiče pluženja in čiščenja pločnikov – letos 
imamo za te storitve zunanjega izvajalca, dela pa kombiniramo tudi z zaposlenimi v režijskem obratu. V 
dnevih sneženja so bili na cesti pravzaprav skozi, je pa težava ravno zaradi manjših otoplitev in nato 
zamrznitve, kar terja neprestano soljenje. Potrebna pa bodo še usklajevanja, tudi s službami, ki čistijo 
državno cesto. Kar pa se tiče Odbora za praznične prireditve – prišlo je do določenih nesoglasij, ki se 
rešujejo. S predstavniki omenjenega odbora, ki dela ne bodo nadaljevali, je dogovorjen normalen prehod 
(zaključevanje aktivnosti letos), sicer pa dela na tem področju do nadaljnjega prevzema OU.    
 
Ga. Maksimiljana Obrulj je pohvalila novoletno razsvetljavo in okrasitev kraja, podala pa pobudo za 
dodatne kesone v okviru ekoloških otokov ob Kovaški cesti. Odlagališče pred Fakom je namreč vedno bolj 
polno smeti, od nalepljenih opozoril glede pravilnega odlaganja je sicer bolje, vendar je potreba po 
kesonih očitno večja.  
 
Predsedujoči je povedal, da ima Snaga sicer strategijo umikanja ekoloških otokov, jih bomo pa s 
problematiko vedno več odloženih smeti seznanili in z njimi poiskali najboljše rešitve.  
 
Ga. Alenka Deutsch je zastavila vprašanje glede časovnice popravil v okviru rekonstrukcije trškega jedra. 
Zanimale so jo zadnje informacije v zvezi s prostori Pošte. Pohvalila je restavriran križ na cerkvi sv. Križa 
ter podala zahvalo za sodelovanje Srednje oblikovalske šole pri oblikovanju logotipa v turistične namene. 
 
Predsedujoči je pojasnil, da v okviru rekonstrukcije državne ceste skozi trško jedro prevzemov še ni bilo. 
S strani OU smo podrobno in sproti opozarjali na pomanjkljivosti in slabe izvedbe, načelna informacija s 
strani investitorja pa je, da bodo posledice bolj ali manj v smislu finančnih odbitkov ob prevzemu (ta se 
pričakuje v pomladnih mesecih). Občina bo sicer nadaljevala z opozarjanjem na največje napake in se 
trudila, da bodov kar največji meri tudi odpravljene (tudi v smislu sprotnih vzdrževalnih del). Kar se tiče 
Pošte in njenih prostorov je predsedujoči pojasnil, da njihova strategija sicer ne gre v smeti zamenjave 
prostorov, tudi če so še tako neprimerni. S pogovori bo Občina sicer nadaljevala, razmišljamo pa tudi o 
drugih aktivnih pristopih iskanja rešitve na tem področju (npr. zagotovitev primernejših prostorov v 
prostoru bivše banke).  
 
G. Bojan Kurnik je pohvalil delovanje Občine in sodelovanje z OS v preteklem letu in izrazil željo, da 
ostane tako tudi v prihodnje.  
 
G. Anžej Bečan je pohvalil spremljanje projekta rekonstrukcije trškega jedra in sprotnega prilagajanja 
projekta dejanskim potrebam in stanju. Glede zadnjih dogajanj v okviru Odbora za praznične prireditve je 
podal svoje mnenje, da so težave izvirale iz slabega sodelovaje med OU in odborom ter podhranjenosti 
ekipe. Nadalje je zastavil vprašanje v zvezi z režimom kloriranja v našem vodovodu, sploh glede na 
zadnja opažanja občanov v Spodnjem trgu. Prav tako ga je zanimalo ali se spremlja tudi trdota vode, o 
čemer je že dajal pobudo v preteklosti. Zastavil je tudi vprašanje o delovanju Prostoferja (koliko km in 
prevozov je bilo narejenih za prevoz oseb in koliko je koristila Danica, koliko prostovoljcev sodeluje, 
kakšni so stroški vzdrževanja vozila…). Podal je pobudo, da se informacija na to temo objavi v 
Informatorju. Izpostavil je še pomembnost ureditve parkirišča ob Dravi na Ruti – gre za vstopno točko v 
kraj, ki bi jo bilo potrebno urediti. Na koncu je v luči skrbi za čisto okolje podal še pobudo, da Občina 
pristopi k nabavi krožnikov in kozarcev, ki bi jih lahko uporabljala tudi društva – s tem bi zmanjšali 
uporabo plastike in plastenk.   
 
Predsedujoči je povedal, da je režim dezinfekcije pitne vode na našem vodovodu vseskozi enak in se v 
zadnjem času ni nič spreminjal. Referentka za področje vodovoda, ga. Ovčar, je še pojasnila, da se 
dezinfekcija pitne vode na omrežju izvaja zaradi občasne neskladnosti izvirske pitne vode odvzete v 
vodohranih. Sama dezinfekcija se vrši preko črpalk za doziranje Na - hipoklorita. Vsebnost 
dezinfekcijskega sredstva po izvedeni dezinfekciji je določena z zakonodajo. V vodohranu Bitner, ki 
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napaja tudi Spodnji trg se izvaja minimalna predpisana dezinfekcija izvirske pitne vode, kar se preverja z 
nameščenim avtomatskim merilnikom klora in rednimi meritvami pitne vode v vodohranu in pri 
uporabnikih. Pred samo sanacijo omrežja na omenjeni lokaciji, je občasno prihajalo do situacije, ko v 
samem omrežju zaradi porabe dez. sredstva v omrežju, ni bilo prisotnega dezinfekcijskega sredstva 
oziroma je klor reagiral z nečistočami oz. materialom iz katerega so bile cevi. Zato  je bilo le tega 
prisotnega na pipah uporabnikov v manjših količinah, saj je preostalo dezinfekcijsko sredstvo že reagiralo 
v ceveh. Zaradi sanacije omrežja in položenih novih cevi pa ne prihaja več do velike porabe klora v 
samem omrežju (ceveh), zato so razlike med vsebnostjo klora v celici vodohrana in vsebnostjo klora 
izmerjenega na pipah bistveno manjše. Sam klor kot element se ne okusi v vodi temveč se okusi snov s 
katero klor reagira. V starem vodovodnem sistemu ste bili navajeni na določen okus vode, z zamenjavo 
novih cevi pa je okus vode drugačen. Potrebno je poudariti, da omenjena zakonsko predpisana vrednost 
dezinfekcijskega sredstva ni nevarna za zdravje ljudi, hkrati pa uniči bakterije, ki se pojavljajo v izvirski 
vodi in so nevarne za zdravje ljudi. Kar se tiče trdote vode - Občina bo v mesecu januarju 2021 naročila 
tudi te meritve ter kasneje obvestila na svojih spletnih straneh o rezultatih. Slednje tudi sproti objavlja 
(pomotoma so izpadli v zadnjih mesecih, vendar so že naloženi na spletnih straneh).  
 
Kar se tiče Prostoferja je predsedujoči pojasnil, da je avtomobil, ki se uporablja preko koordinacije 
Zavoda Danica oz. za njeno uporabo, dobro izkoriščen. V tem času so prostovoljci naredili že več kot 
6000 KM brezplačnih prevozov starejših občanov, prevoze je koristilo okoli 40 rednih in občasnih 
uporabnikov, vključenih pa je 14 prostovoljcev/šoferjev. Natančno letno poročilo OU prejme na letni ravni 
od Zavoda Danica in informacija bo skladno s predlogom ustrezno objavljanja. V povezavi z ureditvijo 
okolice neuradnega parkirišča na Ruti ob Dravi se je predsedujoči strinjal z ureditvijo, za slednje so 
potrebna samo ustrezna soglasja.  
 
G. Blaž Kraner je vsem prisotnim zaželel veliko zdravja in upanje, da je pred nami leto, ki ne bo več 
zaznamovano s Covid-19.  
 
Ker ni bilo več pobud in vprašanj, se je predsedujoči vsem članom OS zahvalil za dobro in tvorno 
sodelovanje, prav tako pa vsem zaželel prijetne praznike ter veliko zdravja in sreče v prihajajočem letu.  
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil sejo ob 19.10.   
 
 
 
    Zapisnikar:                     PREDSEDUJOČI 
 
Simona Grobelnik            Marko Rakovnik 
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